

# SECRETS

## ຄວາມລັບ



ໃບປະກາດຂ່າວປະເສີດນີ້ຖືກແປດ້ວຍຄອມພິວເຕີ້. ຖ້າທ່ານສາມາດແກ້ໄຂ  
ຂຫລືບັບບຸງພາສາ, ກະລຸນາຕິດຕໍ່ຫ້ອງການທີ່ [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)

ທັງ ໜຸ່ມ ແລະແກ່, ຜູ້ຊາຍແລະຜູ້ຍິງມັກມີຄວາມລັບໃນຊີວິດ, ພ້ອມທັງບອກຄວາມລັບໃຫ້ກັນແລະກັນ. ຢູ່ໃນຮູບນີ້ເຈົ້າເຫັນເດັກຍິງນ້ອຍສອງຄົນເລົ່າເລື່ອງທີ່ເຂົາເຈົ້າຄິດວ່າບໍ່ມີໃຜຮູ້. ຄວາມລັບແມ່ນເລື່ອງທີ່ຜູ້ຄົນ ຈຳນວນ ຫນ້ອຍຮູ້ແລະຄວນຮັກສາໄວ້ເປັນສ່ວນຕົວ. ພວກເຮົາອາດຈະມີຄວາມລັບຈາກມະນຸດແຕ່ຈາກພຣະເຈົ້າພວກເຮົາບໍ່ສາມາດປິດບັງສິ່ງໃດໄດ້. ພຣະອົງຮູ້ຈັກຄວາມຄິດອັນເລິກຊຶ້ງໃນໃຈຂອງເຮົາ. ບໍ່ມີຄວາມລັບໃດທີ່ສາມາດປິດບັງຈາກພຣະເຈົ້າໄດ້.

ໂມເຊກ່າວວ່າ: " ທ່ານວາງບາບຂອງພວກເຮົາຕໍ່ ໜ້າ ທ່ານ, ບາບລັບຂອງພວກເຮົາທີ່ທ່ານສາມາດເຫັນພວກເຂົາ" ຄໍາ ເພງ 90:

8. "ພະເຈົ້າຈະຕັດສິນທຸກສິ່ງທີ່ເຮົາເຮັດບໍ່ວ່າຈະດີຫລືຊົ່ວ, ແມ່ນແຕ່ສິ່ງທີ່ເຮັດໃນທີ່ລັບ" Ecclesiastics 12:14. "

ພະເຈົ້າໂດຍຜ່ານພະເຍຊູຄຣິດຈະຕັດສິນຄວາມລັບຂອງທຸກຄົນ" ໂລມ 2: 16. ພະເຈົ້າຈະບໍ່ພຽງແຕ່ຕັດສິນການກະ ທໍາ ພາຍນອກຂອງມະນຸດເທົ່ານັ້ນ, ແຕ່ບາບແລະການກະ ທໍາ ທີ່ລຶກລັບທີ່ສຸດຂອງພວກເຂົາ, ແຮງຈູງໃຈພາຍໃນແລະເປົ້າ ໝາຍ ຂອງພວກເຂົາ. " ສິ່ງໃດທີ່ປິດບັງໄວ້ຈະຖືກ ນໍາ ອອກມາສູ່ບ່ອນເປີດ, ແລະສິ່ງທີ່ປິດບັງຈະປິດບັງໄວ້" ມາກ 4:22. "

ສາບແຊ່ງຂອງພະເຈົ້າຕໍ່ຜູ້ໃດທີ່ເຮັດຮູບປັ້ນຫິນ, ໄມ້, ຫລືໂລຫະແລະນະມັດສະການມັນຢ່າງລັບຽງ" ພະບັນຍັດສອງ27:15, ວ. ມ. " ຄົນຫລິ້ນຊື່ໄດ້ວ່າຖ້າວັນເວລາທີ່ຈະມາເຖິງ; ລາວປົກປິກ ໜ້າ ເພື່ອບໍ່ໃຫ້ໃຜເຫັນລາວ" ໂຍຮັນ 24:15. ພວກເຮົາອາດປະສົບຜົນ ສໍາ ເລັດໃນການປິດບັງການກະ ທໍາ ທີ່ຊົ່ວຂອງພວກເຮົາຕໍ່ ໜ້າ

ມະນຸດຕະຫຼອດຊີວິດແລະຕາຍໂດຍບາດສະຈາກບາບລັບຂອງພວກເຮົາ. ແ ຕ່ພວກເຮົາບໍ່ສາມາດ ຫົນ ຈາກພະເຈົ້າໄດ້. ມີທີ່ແນ່ນອນຈະມາເຖິງເມື່ອຄົນຕາຍ, ນ້ອຍແລະໃຫຍ່, ຢືນຢູ່ຕໍ່ ໜ້າ ພະເຈົ້າ. " ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເຫັນຄົນຕາຍທັງໃຫຍ່ແລະນ້ອຍພ້ອມກັນຢືນຢູ່ຕໍ່ ໜ້າ ບັນລັງ. ປຶ້ມຖືກເປີດ, ຫຼັງຈາກນັ້ນປຶ້ມ ໜຶ່ງ ຫົວໄດ້ຖືກເປີດ, ແມ່ນປຶ້ມຂອງການ ດໍາ

ລົງຊີວິດ. ຄົນຕາຍໄດ້ຖືກພິພາກສາຕາມສິ່ງທີ່ພວກເຂົາໄດ້ເຮັດ, ຕາມທີ່ບັນທຶກໄວ້ໃນປຶ້ມຕ່າງໆ. ໃຜກໍຕາມທີ່ບໍ່ໄດ້ມີຊື່ຂອງຕົນລາຍລັກອັກສອນໃນປຶ້ມບັນທຶກຂອງດໍາລົງຊີວິດໄດ້ຖືກ thrown ເຂົ້າໄປໃນ Lake ຂອງໄພ "ໄດ້ເປີດເຜີຍ 20: 12-15.

ສະນັ້ນມັນ ຈໍາ ເປັນທີ່ຈະສາລະພາບບາບລັບຂອງພວກເຮົາຕໍ່ພະເຈົ້າ, ແລະໃນບ່ອນທີ່ ຈໍາ ເປັນຕໍ່ຜູ້ຊາຍເຊັ່ນກັນ. ຖ້າພວກເຮົາເຮັດແນວນັ້ນ, ພະເຈົ້າຈະໃຫ້ອະໄພພວກເຮົາ; ສໍາ ລັບໂລຫິດອັນລໍ ອໍາ ຄໍາຂອງພະເຍຊູໄດ້ ຊໍາ ລະລ້າງເຮົາຈາກບາບທັງ ໝົດ 1 ໂຍຮັນ 1: 7. David ໄດ້ຂໍໃຫ້ພະເຈົ້າປິດປ່ອຍລາວຈາກຄວາມຜິດທີ່ເຊື່ອງໄວ້ທັງ ໝົດ ເພງສັນລະເສີນ 19:12.

ພະເຈົ້າຜູ້ດຽວເທົ່ານັ້ນທີ່ມີຄວາມຮູ້ກ່ຽວກັບຄວາມລັບທັງ ໝົດ. " ໃຜຮູ້ຈັກຈິດໃຈຂອງພະເຈົ້າເປັນເຈົ້າ?" " ມີບາງສິ່ງທີ່ພະເຈົ້າເຮັດເປັນເຈົ້າພະເຈົ້າ ຂອງພວກເຮົາໄດ້ຮັກສາຄວາມລັບໄວ້" Deuteronomy 29:29. ໃນຄວາມ

ຮັກຂອງພຣະອົງ,  
ລາວໄດ້ເປີດເຜີຍຄວາມລັບຫຼາຍຢ່າງຂອງພຣະອົງໃຫ້ແກ່ມະນຸດ, ກ່ອນອື່ນ  
ຫົມດ

ໂດຍຜ່ານ ສາດສະດາຂອງພຣະອົງແລະຕໍ່ ມາໂດຍຜ່ານພຣະບຸດຂອງພຣະອົງ  
ພຣະເຢຊູຄຣິດ, ຜູ້ທີ່ມາເປີດເຜີຍພຣະບິດາຂອງພຣະອົງ,  
ແລະຄວາມປະສົງຂອງພຣະບິດາຂອງພຣະອົງຕໍ່ພວກເຮົາ. ໃນ Amos 3: 7  
ພວກເຮົາອ່ານວ່າ

"ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າອະທິປະໄຕບໍ່ເຄີຍເຮັດ ຫຍັງເລີຍໂດຍບໍ່ເປີດເຜີຍແຜນຂອງ  
ພຣະອົງໃຫ້ແກ່ຜູ້ຮັບໃຊ້ຂອງພຣະອົງ, ສາດສະດາຂອງພຣະອົງ". "ພຣະອົງ ນຳ  
ມະນຸດທີ່ຊອບ ທຳ ມາສູ່ຄວາມ ຫມັ້ນ ໃຈຂອງພຣະອົງ" ສຸພາສິດ 3:32.

ຜ່ານພຣະເຢຊູຄຣິດ, ພຣະເຈົ້າໄດ້ເປີດເຜີຍຄວາມລັບທັງ ຫົມດ  
ຂອງຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງຕໍ່ພວກເຮົາ. **ມັນບໍ່ມີຄວາມລັບ** ໃນມື້ນີ້ວ່າ

"ພຣະເຈົ້າຮັກໂລກຫລາຍທີ່ສຸດທີ່ພຣະອົງໄດ້ໃຫ້ພຣະບຸດອົງດຽວຂອງພຣະອົງ,  
ເພື່ອວ່າທຸກຄົນທີ່ເຊື່ອໃນພຣະອົງຈະບໍ່ຕາຍແຕ່ຈະມີຊີວິດນິລັນດອນ" ໂຢຮັນ  
3:16. **ມັນບໍ່ມີຄວາມລັບ** ວ່າ "ທຸກຄົນຕ້ອງຕາຍຄັ້ງດຽວ,

ແລະຫວັງຈາກນັ້ນໄດ້ຮັບການພິພາກສາຈາກພຣະເຈົ້າ" ເຮັບເລີ 9:27. **ມັນ  
ບໍ່ມີຄວາມລັບ** ວ່າ "ພວກເຮົາທຸກຄົນຕ້ອງປະກົດຕົວຕໍ່ ໜ້າ ພຣະຄຣິດ,  
ເພື່ອຖືກພິພາກສາໂດຍພຣະອົງ. ແຕ່ລະຄົນຈະໄດ້ຮັບສິ່ງທີ່ຕົນຄວນ,

ໃນທຸກສິ່ງທີ່ລາວໄດ້ເຮັດ, ດີຫລືບໍ່ດີ, ໃນຊີວິດທາງຮ່າງກາຍຂອງລາວ"  
2 ໂກລົນໂທ 5:10. **ມັນບໍ່ມີຄວາມລັບ** ວ່າ "ພຣະອົງບໍ່ຕ້ອງການໃຫ້ຜູ້ໃດຖືກ  
ທຳ ລາຍ, ແຕ່ຢາກໃຫ້ທຸກຄົນຫັນ ຫນີ ຈາກບາບຂອງພວກເຂົາ" 2 ເປໂຕ 3:

9. ເພາະສະນັ້ນພຣະອົງຈຶ່ງສົ່ງໃຫ້ພວກເຮົາ" ໄປ,  
ໄປທຸກປະຊາຊົນທົ່ວທຸກແຫ່ງແລະເຮັດໃຫ້ພວກເຂົາເປັນສາວິກຂອງພວກເຮົາ  
" ມັດທາຍ 28:19. **ມັນບໍ່ມີຄວາມລັບ** ຫຍັງເລີຍທີ່ວ່າ

"ພຣະເຢຊູຄຣິດຄືມື້ວານນີ້, ມື້ນີ້, ແລະຕະຫລອດໄປ" ແລະເຮັດໃຫ້  
"ພຣະຄຣິດເປັນສະ ຕິບັນຍາ ຂອງພວກເຮົາ . ໂດຍທາງພຣະອົງພວກເຮົາຈະ  
ຖືກຕ້ອງກັບປະຊາຊົນບໍລິສຸດຂອງພຣະເຈົ້າແລະຖືກປ່ອຍໃຫ້ເປັນອິດສະຫຼະ"

ເຮັບເລີ 13: 8 ,  
1 ໂກລົນໂທ 1:30. ມື້ນີ້ຫລາຍລ້ານຄົນໄດ້ເປັນພະຍານເຖິງພຣະຄຸນຂອງພຣະ  
ອົງທີ່ປະຢັດພະລັງ, ຂອງພະລັງຂອງພຣະອົງທີ່ຈະໃຫ້ອະໄພບາບທັງ ຫົມດ

ຂອງພວກເຮົາແລະປືນປົວພະຍາດທັງ ຫົມດ  
ຂອງພວກເຮົາ. ພວກເຮົາຮູ້ແນ່ນອນວ່າພຣະເຢຊູ"  
ໄດ້ອິດທິນກັບຄວາມທຸກທໍລະມານທີ່ຄວນຈະເປັນຂອງພວກເຮົາ,

ຄວາມເຈັບປວດທີ່ພວກເຮົາຄວນໄດ້ຮັບ. ເນື່ອງຈາກບາບຂອງພວກເຮົາລາວ  
ຈຶ່ງໄດ້ຮັບບາດເຈັບ. ພວກເຮົາໄດ້ຮັບການຮັກສາໂດຍການລົງໂທດທີ່ພຣະອົງໄ

ດັບະສິບ" ເອຊາຍາ 53.

ພວກເຮົາຮູ້ອີກວ່າ"

ຖ້າພວກເຮົາສາລະພາບບາບຂອງພວກເຮົາຕໍ່ພຣະເຈົ້າ. . . ພຣະອົງຈະໃຫ້ອະໄພພວກເຮົາບາບຂອງພວກເຮົາແລະຊໍາລະລ້າງພວກເຮົາຈາກການເຮັດຜິດທີ່ງົບງຳ ຫົມດ". " ເລືອດຂອງພຣະເຢຊູ, ພຣະບຸດຂອງພຣະອົງ, ຊໍາລະລ້າງພວກເຮົາຈາກບາບທຸກຢ່າງ" 1 ໂຢຮັນ 1:

9,7. **ມັນບໍ່ມີຄວາມລັບ** ວ່າພຣະເຢຊູລູກແກະຂອງພຣະເຈົ້າບໍ່ພຽງແຕ່ມາຮັບເອົາບາບຂອງເຮົາເທົ່ານັ້ນ,

ແຕ່ຍັງໃຫ້ບັບຕິສະມາພວກເຮົາດ້ວຍພຣະວິນຍານບໍລິສຸດແລະໄພອີກ ມັດທາຍ 3:11. **ມັນບໍ່ມີຄວາມລັບ** ຫຍັງທີ່ພຣະເຢຊູພຣະບຸດຂອງພຣະເຈົ້າໄດ້ສົ້ນພຣະຊົນຢູ່ເທິງໄມ້ກາງແຂນເພື່ອບາບຂອງພວກເຮົາ,

ວ່າພຣະອົງໄດ້ຜົ້ນຂັ້ນຈາກຫລຸມສົບແລ້ວໄດ້ຂັ້ນໄປສະຫວັນບ່ອນທີ່ພຣະອົງຊົງ

" ສາມາດ, ດຽວນີ້ແລະຢູ່ສະ ເໝີ

ເພື່ອຊ່ວຍຄົນທີ່ມາຫາພຣະເຈົ້າຜ່ານທາງພຣະອົງ, ເພາະວ່າພຣະອົງມີຊີວິດຢູ່ຕະຫລອດການທີ່ຈະທູນຂໍຕໍ່ພຣະເຈົ້າເພື່ອພວກເຂົາ

" ເຮັບເລີ 7:25. ພຣະອົງ ກຳ ລັງກະກຽມສະຖານທີ່ ສຳ

ລັບຜູ້ຕິດຕາມຂອງພຣະອົງໃນສະຫວັນ,

ເພື່ອວ່າພວກເຮົາຈະເປັນບ່ອນທີ່ພຣະອົງຊົງສະຖິດຢູ່ຕະຫລອດການໂຢຮັນ

14: 1-3. **ມັນບໍ່ມີຄວາມລັບ** ວ່າຖ້າພວກເຮົາ" ອິດທິນຕໍ່ໄປ,

ພວກເຮົາຈະປົກຄອງກັບພຣະອົງດ້ວຍ"

1 ຕີໂມທຽວ 2:12. ພວກເຮົາຍັງຮູ້ຢ່າງແນ່ນອນວ່າພະເຍຊູ ກຳ ລັງກັບມາອີກ. " ຈະມີສຽງໂຮຮ້ອງຂອງບັນຊາ, ສຽງຂອງປະມຸບທູດສານ, ສຽງຂອງສຽງແກຂອງພຣະເຈົ້າ,

ແລະພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າອົງເອງຈະລົງມາຈາກສະຫວັນ. ຜູ້ທີ່ຕາຍໄປເຊື່ອໃນພຣະຄຣິດຈະຜົ້ນຄົນຊີວິດກ່ອນ; ຫຼັງຈາກນັ້ນພວກເຮົາຜູ້ທີ່ມີຊີວິດຢູ່ໃນເວລານັ້ນຈະຖືກເຕົ້າໂຮມກັບພວກເຂົາຢູ່ໃນເມກເພື່ອພົບກັບພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໃນອາກາດ

. ແລະພວກເຮົາຈະຢູ່ກັບພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າສະ ເໝີ ໄປ" 1 ເທຊະໂລນິກ 4: 16-17.

**ມັນບໍ່ມີຄວາມລັບ** ວ່າເມື່ອ ຕົ້ນ ໝາກ ເດືອຍ (ປະເທດຊາດຢົວ) ໄດ້ເລີ່ມອອກດອກແລະຕົ້ນໄມ້ທັງ ຫົມດ

(ປະເທດຕ່າງຊາດ); ການສະເດັດມາຂອງພຣະຄຣິດເພື່ອຕັ້ງອານາຈັກສັນຕິພາບຂອງພຣະອົງຢູ່ເທິງໂລກຈະມາໃກ້ແລ້ວ. ທຸກຄົນ ຮູ້ວ່າສິ່ງນີ້ ກຳ

ລັງເກີດຂຶ້ນຕັ້ງແຕ່ ລັດຢົວຂອງອິດສະຣາເອນໄດ້ຮັບການສ້າງຕັ້ງຂຶ້ນໃນຂະນະທີ່ຄວາມເປັນຊາດທີ່ເຂັ້ມຂຶ້ນໄດ້ເຮັດໃຫ້ຫຼາຍປະເທດນ້ອຍແລະໃຫຍ່ຂຶ້ນເປັນເອກະລາດໃນລັດຖະບານ. ພວກເຮົາຄາດຫວັງວ່າການສະເດັດມາຂອງພຣະຄຣິດ ສຳ ລັບປະຊາຊົນຂອງພຣະອົງໃນທຸກເວລາ.

ລັບ ພວກເຮົາທີ່ວ່າຜູ້ຊາຍຈະກາຍເປັນຄົນຊົ່ວຮ້າຍແລະຮ້າຍແຮງກວ່າເກົ່າໃນ ຍຸກສຸດທ້າຍນີ້. "

ຫລາຍຄົນຈະປະຖິ້ມຄວາມເຊື່ອຂອງພວກເຂົາໃນເວລານັ້ນ; ພວກເຂົາເຈົ້າຈະ ທໍລະຍົດຕໍ່ຄົນອື່ນແລະຊັງຄົນອື່ນ ... ດັ່ງກ່າວຈະແຜ່ລະບາດຂອງ evil ທີ່ຮັກຫລາຍຂອງປະຊາຊົນຈະຂະຫຍາຍຕົວເຢັນ,

"ໃນການກະກຽມສໍາລັບການສະແດງໃຫ້ເຫັນຂອງການ antichrist , ພຣະເຈົ້າຂອງໂລກນີ້, ຜູ້ທີ່ຖືກຫລອກລວງປະຊາຊາດທີ່ມີເປົ້າ ຄໍາ ສັນຍາທີ່ເຮັດໃຫ້ເຂົາເຈົ້າເຊື່ອ ຄໍາ ຕົວະ ມັດທາຍ 24: 10-13. ແຕ່ພວກເຮົາຍັງຮູ້ອີກວ່າມັງກອນ,

ງູບູຮານເຊິ່ງແມ່ນພະຍາມານຫລືຊາຕານຈະຖືກມັດເຂົ້າໄປແລະຖືກໂຍນລົງໃນ ຂຸມເລິກ, ເພື່ອວ່າລາວຈະບໍ່ສາມາດຫລອກລວງປະຊາຊາດໄປຈົນກວ່າພັນປີສິ້ນສຸດລົງ " ການເປີດເຜີຍ 20: 2- ..

ມັນບໍ່ມີຄວາມລັບ ວ່າພຣະເຢຊູເປັນທາງດຽວ, ຄວາມຈິງແລະຊີວິດ; ແລະວ່າບໍ່ມີໃຜສາມາດໄປຫາພຣະບິດາໄດ້ຍົກເວັ້ນໂດຍ ພຣະອົງໂຢຮັນ 14: 6. ພວກເຮົາຍັງຮູ້ອີກວ່າບໍ່ມີຄວາມລອດນອກ ເໜືອ ຈາກບ່ອນຝັງສົບ, ວ່າມັນແມ່ນມີແຫ່ງຄວາມລອດແລະມັນນັ້ນ ກໍາ ລັງຈະມາເຖິງບ່ອນທີ່ບໍ່ມີໃຜສາມາດລອດໄດ້. ມັນບໍ່ມີຄວາມລັບຫຍັງເລີຍທີ່ຊາຕານເປັນຄົນຂີ້ຕົວະ, ຄົນຫລອກລວງແລະຄາດຕະກອນ, ພະຍາຍາມດຶງທ່ານລົງສູ່ນາຮິກນີລັນດອນທີ່ກຽມໄວ້ ສ່ຳ ລັບລາວແລະທູດສະຫວັນຂອງລາວໂຢຮັນ

8:44. ພວກເຮົາຂໍຮ້ອງພວກເຈົ້າໃຫ້ມີການຄືນດີກັບພຣະເຈົ້າ. ບອກລາວທຸກບັນຫາຂອງທ່ານແລະສາລະພາບບາບຂອງທ່ານ. ພຣະອົງຈະ ຊໍາ ລະລ້າງທ່ານຈາກບາບທັງ ໝົດ, ສ້າງຫົວໃຈອັນບໍລິສຸດໃນຕົວທ່ານແລະຍອມຮັບທ່ານເປັນບຸດແລະທິດາຂອງ ພຣະອົງ, ເຮັດໃຫ້ທ່ານເປັນມໍລະດົກຂອງພຣະເຈົ້າແລະ ເປັນມໍລະດົກຮ່ວມ ກັບພຣະຄຣິດ. ມາດຽວນີ້. ຈົ່ງອະທິຖານຢູ່ບ່ອນທີ່ທ່ານຢູ່, ກ່ອນມັນຈະຊ້າເກີນໄປ.

ຖ້າທ່ານຕ້ອງການຮູ້ຄວາມລັບທີ່ບໍ່ໄດ້ຖືກເປີດເຜີຍຂອງພຣະເຈົ້າ, ທ່ານຕ້ອງມີປຶ້ມ ຄໍາ ເຟີໄບເບິນທີ່ດົນໃຈ. ມັນຈະບອກທ່ານທັງ ໝົດ ທີ່ທ່ານຕ້ອງການຮູ້ໃນຕອນນີ້ແລະຕະຫຼອດໄປ. ມັນບໍ່ມີຄວາມລັບ ຫຍັງທີ່ພຣະເຈົ້າສາມາດເຮັດໄດ້. ສິ່ງທີ່ພຣະອົງໄດ້ເຮັດເພື່ອຄົນອື່ນພຣະອົງຈະເຮັດເພື່ອພວກທ່ານ.

ຢ່າລັກ

ບາບ

ທ່າ

ອິດ ທີ່ພະເຈົ້າຕັດສິນຂ້ອຍແມ່ນບາບຂອງການລັກໂດຍການເອົາສິ່ງທີ່ບໍ່ເປັນຂອງຂ້ອຍໄປ. ມັນແມ່ນໃນໄລຍະສົງຄາມໂລກຄັ້ງ ທ່າ  
 ອິດເມື່ອຂ້ອຍຖືກຂັງຄຸກແລະຊຸ່ວ່າຈະຖືກຍົງ. ໃນຂະນະທີ່ຮ້ອງທູນຫາພຣະເຈົ້າ ທ່າ  
 ເພື່ອຂໍຄວາມຊ່ວຍເຫລືອ, ລາວໄດ້ ທ່າ  
 ອິດຂ້າພະເຈົ້າຈາກບາບຂອງຂ້າພະເຈົ້າ. ມີ ຫຼັງ  
 ຫ້ອງຄຸກເຕັມໄປດ້ວຍແສງສະຫວ່າງອັນຮຸ່ງເຮືອງຂອງພຣະເຈົ້າ. ໃນແສງອັນ  
 ປະເສີດນັ້ນ, ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ສະແດງໃຫ້ເຫັນບາບທັງ ຫມິດ  
 ຂອງຂ້າພະເຈົ້າກັບຄົນສູ່ໄວເດັກ. ພຣະເຈົ້າໄດ້ເຕືອນຂ້າພະເຈົ້າເຖິງເວລາ,  
 ຕອນລາວເປັນເດັກນ້ອຍອາຍຸປະມານຫົກປີ,  
 ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເອົາເງິນຫຼຽນເລັກງນ້ອຍໆທີ່ບໍ່ເປັນຂອງຂ້ອຍໄປ. ເດັກຊາຍອີກຄົນ  
 ຫຼື ຫຼິ້ນ, ເພື່ອນຮ່ວມຫຼິ້ນຂອງຂ້ອຍໄດ້ເສຍ 2 ເຊັ່ນໃນຂະນະທີ່ພວກເຮົາ ກໍາ  
 ລັງຫຼິ້ນຢູ່. ຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ວ່າ ເງິນຫຼຽນ ໄດ້ກື່ງໄປຢູ່ໃສ,  
 ແຕ່ບໍ່ໄດ້ບອກລາວ. ຫລັງຈາກນັ້ນຂ້ອຍໄດ້ໄປເກັບເອົາເງິນ ແລ້ວຊື້ເຂົ້າ ຫົມ  
 ຫວານຂ້ອຍເອງ. ໃນສາຍຕາຂອງພຣະເຈົ້າຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ລັກ,  
 ແລະການລັກແມ່ນບາບ. ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ລົມກ່ຽວກັບມັນດົນນານແລ້ວ,  
 ແຕ່ພຣະເຈົ້າບໍ່ໄດ້ລົມແລະເຕືອນຂ້າພະເຈົ້າແລະໄດ້ສະແດງໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າເຫັນ  
 ວ່າການລັກຂະໂມຍທີ່ ໜ້າ ກຽດແມ່ນຢູ່ໃນສາຍຕາຂອງພຣະເຈົ້າ, ຜູ້ທີ່ເວົ້າວ່າ  
 "ຢ່າລັກ" ອົບພະຍົບ 20:15. ລາວໄດ້ສະແດງໃຫ້ຂ້າພະເຈົ້າເຫັນທຸກໆບາບອື່ນໆ  
 ທີ່ຂ້າພະເຈົ້າມີຫຼາຍຢ່າງ, ແຕ່ບາບ ທ່າ  
 ອິດທີ່ຂ້າພະເຈົ້າຖືກພົບວ່າມີຄວາມຜິດກ່ອນທີ່ພຣະເຈົ້າແມ່ນບາບຂອງການ  
 ລັກ. ເຖິງແມ່ນວ່າມັນເປັນເງິນ ຈໍາ ນວນ ໜ້ອຍ ຫຼື ຫຼິ້ນ ແຕ່ ສໍາ  
 ລັບເພື່ອນຮ່ວມຫຼິ້ນຂອງຂ້ອຍມັນແມ່ນ ຈໍາ ນວນຫລວງຫລາຍ,  
 ທຸກຢ່າງທີ່ລາວມີ, ແລະພຣະເຈົ້າໄດ້ຂຽນລົງໄວ້ໃນປຶ້ມຂອງລາວບ່ອນທີ່ບາບທັງ  
 ຫມິດ ຂອງພວກເຮົາເຂົ້າມາ,  
 ເພື່ອຈະໄດ້ອ່ານຢ່າງເປີດເຜີຍໃນມື້ຕັດສິນ. ພ້ອມທັງບາບອື່ນໆຂອງຂ້ອຍຂ້ອຍ  
 ຍໄດ້ສາລະພາບບາບນີ້ແລະຂໍການໃຫ້ອະໄພ. ຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ວ່າຄວາມບາບນີ້ຮ່ວ  
 ມກັບຄົນອື່ນທັງ ຫມິດ  
 ຈະພາຂ້າພະເຈົ້າໄປສູ່ນະຣົກ. ດັ່ງທີ່ຂ້າພະເຈົ້າຄາດຫວັງວ່າຈະຖືກຍົງໃນມື້ໃດ,  
 ມັນເປັນສິ່ງທີ່ຂີ້ຮ້າຍທີ່ຈະຄິດວ່າຂ້ອຍຕ້ອງໄປຫານະລົກຕະຫຼອດໄປບ່ອນທີ່ໄພ  
 ບໍ່ເຄີຍວາງແລະແມ່ທ້ອງບໍ່ເຄີຍຕາຍ

Mark

9:48. ເປັນເວລາຫລາຍຊົ່ວໂມງທີ່ຂ້າພະເຈົ້າຮ້ອງດັງໆຕໍ່ພຣະເຈົ້າເພື່ອການໃຫ້ອະໄພ. ທັນໃດນັ້ນພຣະເຢຊູເຈົ້າໄດ້ມາປະກົດຕົວກັບຂ້ອຍ,

ແຂວນຢູ່ເທິງໄມ້ກາງແຂນ. ຂ້າພະເຈົ້າສາມາດເຫັນບາດແຜທີ່ ໜ້າ ກຽດ,  
ມີມົງກຸດຢູ່ເທິງຫົວຂອງພຣະອົງ,  
ແລະມີຕະບູທີ່ໂຫດຮ້າຍຢູ່ໃນມືແລະຕີນຂອງພຣະອົງ. ໃບ ໜ້າ  
ຂອງພຣະອົງມີຄວາມບົດເບືອນແລະເສີຍເມີຍຍ້ອນຄວາມເຈັບປວດແລະຄວາມ  
ໂສກເສົ້າທັງ ໝົດ  
ທີ່ເກີດຂຶ້ນກັບພຣະອົງ. ເລືອດໄຫຼຈາກບາດແຜຂອງພຣະອົງ. ໃນຂະນະທີ່ແນມ  
ເບິ່ງເລືອດຂອງພຣະອົງດ້ວຍຄວາມປະຫຼາດໃຈຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຖືກເຮັດໃຫ້ຮູ້ທັງ  
ໝົດ  
ຖືກລ້າງໂດຍພຣະໂລຫິດອັນປະເສີດຂອງພຣະອົງ. ຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ວ່າການບາບທັງ  
ໝົດ ຂອງຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຮັບການໃຫ້ອະໄພຜ່ານພຣະໂລຫິດຂອງພຣະເຢຊູ. "   
ພຣະໂລຫິດຂອງພຣະເຢຊູ, ພຣະບຸດຂອງພຣະອົງ, ຈຳ  
ລະລ້າງເຮົາຈາກບາບທຸກຢ່າງ" 1 ໂຢຮັນ 1:  
7. ຄວາມສະຫງົບສຸກແລະຄວາມສຸກຂອງພຣະເຈົ້າໄດ້ເຂົ້າມາໃນຫົວໃຈຂອງຂ້າ  
ອຍ. ພຣະເຈົ້າຍັງໄດ້ບົດປ່ອຍຂ້າພະເຈົ້າໃຫ້ພົ້ນຈາກບາບແລະຈາກຄຸກ,  
ເພື່ອຮັບໃຊ້ພຣະອົງ,  
ພຣະເຈົ້າຜູ້ຊົງພຣະຊົນຢູ່. ລາວຊ່ວຍຂ້ອຍບໍ່ໃຫ້ລັກຂະໂມຍອີກຕໍ່ໄປ.

**ບາບ ທ່າ ອິດ.**

**ບາບ ທ່າ ອິດທີ່ມະນຸດໄດ້ກະ ທ່າ ແມ່ນການລັກຂະໂມຍ.** ອາດາມແລະເອວາມີ  
ໝາກ ໄມ້ທີ່ດີທີ່ສຸດທີ່ຈະກິນໃນອຸທິຍານ. ຕົ້ນໄມ້ ໝາກ  
ໄມ້ຫຼາຍຮ້ອຍຕົ້ນໄດ້ອ້ອມຮອບພວກເຂົາ,  
ນອກຈາກຕົ້ນໄມ້ແຫ່ງຊີວິດທີ່ປະເສີດ,  
ຈາກທີ່ພວກເຂົາສາມາດກິນໄດ້ໂດຍບໍ່ເສຍຄ່າ. ພະເຈົ້າມີ **ຕົ້ນໄມ້ດຽວທີ່** ສະຫງ  
ວນໄວ້ ສ່າ ລັບພະອົງເອງ, ຕົ້ນໄມ້"  
ທີ່ໃຫ້ຊີວິດແລະຕົ້ນໄມ້ທີ່ໃຫ້ຄວາມຮູ້ເລື່ອງທີ່ດີແລະສິ່ງທີ່ບໍ່ດີ"

ປະຖົມມະການ 2: 9,17. ຊາຕານ, ເຊິ່ງເປັນໃຈນແລະຄາດຕະກອນ,  
ໄດ້ຊັກຊວນເອວາໃຫ້ລັກສິ່ງທີ່ບໍ່ແມ່ນຂອງມັນ. ນີ້ແມ່ນການລັກຄັ້ງ ທ່າ  
ອິດຂອງມະນຸດ. ມັນໄດ້ ນຳ ຄວາມແຕກແຍກຈາກພຣະເຈົ້າ,  
ຄວາມທຸກທໍລະມານແລະຄວາມຕາຍໄປສູ່ມະນຸດຈົນເຖິງທຸກວັນນີ້. ຕົ້ນ ກຳ  
ເນີດຂອງບາບຂອງການລັກແມ່ນຊາຕານເອງ. ການລັກຂະໂມຍ, ດັ່ງນັ້ນ,  
ໃນຮູບແບບໃດກໍ່ຕາມ,  
ແມ່ນການຮ່ວມມືກັບມານທີ່ພະເຢຊູເອີ້ນວ່າໃຈນແລະຄາດຕະກອນແລະຜູ້ຕີ  
ວະໂຢຮັນ 10:10.

ພະເຈົ້າກ່າວວ່າ " **ຢ່າລັກ** ". ອຸປະຍົກ ໜີ  
20:15. ພຣະອົງຍັງໄດ້ບອກປະຊາຊົນຂອງພຣະອົງວ່າ

"ຖ້າຜູ້ຊາຍລັກງົວຫລືແກະແລະຂ້າມັນຫລືຂາຍມັນ, ລາວຕ້ອງຈ່າຍງົວຫ້າໂຕ ສ່ຳ ລັບງົວໂຕ ໜຶ່ງ ແລະແກະສີ່ໂຕ ສ່ຳ ລັບແກະໂຕ ໜຶ່ງ" ອົບພະຍົບ 22:

1. ທ່ານອາດຈະບໍ່ເຄີຍລັກງົວຫຼື ແກະ,  
ແຕ່ທ່ານໄດ້ລັກເຄື່ອງຂອງອື່ນໆອີກຫຼາຍຢ່າງ, ບາງທີເຄື່ອງນຸ່ງ, ສະບູ,  
ນ້ຳຕານ, ອາຫານ, ເງິນ, ເຄື່ອງປະດັບ, ເຄື່ອງມື, ນົກ, ໝາກ ໄມ້, ມັນຕົ້ນ,  
ຜັກ, ອາຫານ, ເຄື່ອງມື, ວິດຖີບ, ວິດຫລື  
ສິ່ງໃດທີ່ບໍ່ເປັນຂອງທ່ານ. ບາງທີທ່ານອາດຈະໄດ້ຢືມມັນຈາກເຈົ້າຂອງໂດຍບໍ່ມີ  
ຄວາມຕັ້ງໃຈຫຍັງເລີຍທີ່ຈະເອົາຄືນມາອີກຄັ້ງ. ນີ້ກໍ່ຄືກັນກັບການລັກຂະໂມຍ.  
ທ່ານອາດຈະຊື້ເຄື່ອງເຜີນິເຈີ, ເຄື່ອງນຸ່ງຫົ່ມຫລືສິ່ງອື່ນໆທີ່ມີຄວາມ ໜ້າ  
ເຊື່ອຖືໂດຍບໍ່ມີຄວາມຕັ້ງໃຈທີ່ຈະຈ່າຍຄ່າສິນຄ້າທັງ ໝົດ. ນີ້ກໍ່ແມ່ນອີກວິທີ  
ໜຶ່ງ

ຂອງການລັກຂະໂມຍ. ບາງທີເຈົ້າອາດຈະເຫັນບາງຄົນທີ່ມີຂອງຫຼາຍຢ່າງເຊິ່ງ  
ເຈົ້າ  
ກໍາ  
ລັງຕ້ອງການແລະເຈົ້າຄິດວ່າລາວຈະບໍ່ພາດມັນຖ້າເຈົ້າເອົາມັນໄປ. ກ່ອນທີ່ພ  
ຣະເຈົ້ານີ້ກໍ່ແມ່ນການລັກຂະໂມຍແລະຜິດບາບ. ບາງທີ,

ໃນຖານະເປັນຄົນຕ່າງຊາດ,  
ທ່ານໄດ້ຮຽນຢູ່ໃນໂຮງຮຽນທີ່ຖືກຕັດແລະໄດ້ລັກຜັກ, ເຂົ້າ ໜົມ,  
ຫລືແມ່ກະທັ່ງແກະ, ໂດຍບໍ່ໄດ້ເບິ່ງວ່າມັນຜິດ. ເຖິງຢ່າງໃດກໍ່ຕາມ,  
ພຣະເຈົ້າຮຽກວ່າມັນລັກ. ບາງທີເຈົ້າອາດຈະເອີ້ນຕົວເອງວ່າເປັນຄຣິສຕຽນແ  
ລະເຈົ້າຍັງສືບຕໍ່ເອົາສິ່ງທີ່ບໍ່ເປັນຂອງເຈົ້າ,  
ອາດຈະມາຈາກເຈົ້າຂອງເຈົ້າຫລືເຈົ້າຂອງເຈົ້າ, ຈາກ ໜູ່  
ເພື່ອນຂອງເຈົ້າຫລືຈາກຄວາມ ສ່ຳ ພັນຂອງເຈົ້າເອງຫລືຈາກຄົນແປກ  
ໜ້າ. ການຂາຍສິ່ງຂອງທີ່ເກີນມູນຄ່າຕົວຈິງຂອງພວກເຂົາແມ່ນພຽງແຕ່ວິທີ  
ການອື່ນທີ່ຈະລັກເອົາເງິນອອກຈາກກະເປີpeople's ຂອງຜູ້ຄົນ.

ມັນຕ້ອງໃຊ້ເວລາດົນເກີນໄປທີ່ຈະອະທິບາຍເຖິງວິທີການລັກຂະໂມຍ. ມັນພຽ  
ງພໍທີ່ຈະຮູ້ວ່າພະເຈົ້າກ່າວວ່າ " ຢ່າລັກ ". ຂ້າພະເຈົ້າຂໍສະຫລຸບໂດຍອ້າງເຖິງຂໍ້  
ພະ ຄໍາ  
ພິບາງຂໍ້ຕົ້ມເພື່ອສະແດງໃຫ້ເຫັນສິ່ງທີ່ພະເຈົ້າກ່າວກ່ຽວກັບການລັກຂະໂມຍ.

" ຢ່າລັກ,  
ໂກງຫລືຕົວະ. ຢ່າເອົາບຽບຜູ້ໃດທີ່ຈະລັກລາວ. ຢ່າຖືຄ່າຈ້າງຂອງຜູ້ໃດຜູ້ ໜຶ່ງ  
ທີ່ທ່ານໄດ້ຈ້າງມາ, ບໍ່ແມ່ນແຕ່ ໜຶ່ງ ຄົນ" Leviticus 19:  
11,13. (ແມ່ບິດທີ່ບໍ່ຈ່າຍຄ່າຈ້າງຂອງຜູ້ຮັບໃຊ້ຂອງພວກເຂົາແມ່ນມີຄວາມຜິ  
ດໃນການລັກ). " ຜູ້ໃດລັກພາຕົວຜູ້ໃດໄປຂາຍຫລືຖືລາວໃຫ້ເປັນຂ້າໃຊ້ຜູ້  
ໜຶ່ງ ຈະຕ້ອງຖືກຂ້າຕາຍ" ອົບພະຍົບ 21:16, ພະບັນຍັດ 24: 7.



ອາການ, ຊາວອິດສະລາແອນ, ໄດ້ລັກເອົາເສື້ອ, ເງິນແລະ ຄໍາ ທີ່ສວຍງາມ, ຈາກສິ່ງທີ່ພະເຈົ້າກ່າວວ່າຈະຖືກ ທໍາ ລາຍໃນຂະນະທີ່ Jericho ກໍາລັງຖືກໂຈມຕີ. ພຣະເຈົ້າໄດ້ຖິ້ມໂທດໃສ່ຊົນເຜົ່າອິດສະຣາເອນທັງ ຫົມດ ສໍາລັບຄວາມບາບຂອງລາວແລະໄດ້

ນິພວກເຂົາໃນການລັກ. ພວກເຂົາໄດ້ສູນເສຍການສູ້ຮົບກັບ

**Ai.** ຊາຍສາມສິບຫົກຄົນໄດ້ຖືກຂ້າຕາຍຍ້ອນບາບຂອງການລັກຂອງອາກາ. ຄວາມຜິດຂອງການລັກຂອງອາການໄດ້ຖືກພົບເຫັນແລະຊາວອິດສະຣາເອນທຸກຄົນໄດ້ແກວ່ງກ້ອນຫີນແລະລູກຊາຍແລະລູກສາວ, ລາແລະຜູ້ແກະແລະທຸກສິ່ງທີ່ລາວມີ. "ຫຼັງຈາກນັ້ນ, ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າແມ່ນບໍ່ມີຕໍ່ໄປອີກແລ້ວ **furious**" Joshua 7.

ອັບຊາໂລມໄດ້ລັກຫົວໃຈຂອງປະຊາຊົນອິດສະຣາເອນແລະດ້ວຍອານາຈັກນັ້ນ ຈາກດາວິດພໍ່ຂອງລາວທີ່ມີຄວາມເຄົາລົບນັບຖື. ແຕ່ລາວຖືກຂ້າ. ການລັກຫົວໃຈຂອງຄົນໂດຍການໂງ່ຫລີກການໃຫ້ສິນບົນແມ່ນບາບແລະບໍ່ໄດ້ຈ່າຍເງິນ 2 ຊາມເອນ 15: 6.

ຜູ້ຍິງທີ່ຜິດສິນລະ ທໍາ ລັກຫົວໃຈຂອງຜູ້ຊາຍໂດຍບອກພວກເຂົາວ່າ" ນັ ົ່າ ທີ່ຖືກລັກແມ່ນມີຄວາມຫວານກວ່າ". ພວກເຂົາພາພວກເຂົາໄປສູ່ຄວາມເລິກຂອງນະລົກ. ນອກນັ້ນຍັງມີຜູ້ຊາຍ ທີ່ ຜິດສິນລະ ທໍາ ທີ່ລັກເອົາເມຍຂອງຜູ້ຊາຍຄົນອື່ນ, ທໍາ ລາຍເຮືອນແລະ ນໍາ ຄວາມເດືອດຮ້ອນແລະການຕັດສິນໃຈມາພິຈາລະນາດ້ວຍຕົນເອງສຸພາສິດ 9: 13-18.

ການລັກຂະໂມຍຫຼາຍມັກຈະເຮັດໃຫ້ເກີດການຄາດຕະ ກໍາ ແລະຄວາມຕາຍເຢເຣມີ 7: 9. ຖ້າໂຈນຖືກຈັບເຂົ້າໄປໃນເຮືອນແລະຖືກຂ້າ, ຜູ້ທີ່ຂ້າລາວກໍ່ບໍ່ມີຄວາມຜິດໃນການຂ້າຄົນອົບພະຍົບ 22: 2. "ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າມີຂໍ້ກ່າວຫາທີ່ຈະ ນໍາ ເອົາຜູ້ຄົນທີ່ອາໄສຢູ່ໃນດິນແດນນີ້." ບໍ່ມີຄວາມຊື່ສັດຫລືຄວາມຮັກໃນແຜ່ນດິນ, ແລະປະຊາຊົນບໍ່ຍອມຮັບຂໍ້ອະທິບາຍວ່າເປັນພຣະເຈົ້າຂອງພວກເຂົາ. ພວກເຂົາເຈົ້າໃຫ້ ຄໍາ ຫ້າມ ສັນຍາແລະ ທໍາ ລາຍມັນ; ພວກເຂົາຕົວະ, ຄາດຕະ ກໍາ, ລັກແລະເຮັດຜິດປະເວນີ" Hosea 4: 1,2. "ໂຈນທຸກຄົນຈະຖືກຍ້າຍອອກຈາກແຜ່ນດິນ" ເອເຊກຽນ 5: 3,4. "ສໍາລັບບາບ (ການລັກຂະໂມຍ) ຈ່າຍຄ່າຈ້າງຂອງມັນ - ຄວາມຕາຍ" ໂລມ 6:23. ພຽງແຕ່ອາທິດທີ່ຜ່ານມາຜູ້ຊາຍໄດ້ລັກແກະ, ຂ້າມັນແລະເອົາຊາກສັດໄວ້ໃນກະເປົາທີ່ລາວຖືໄວ້ຢູ່ດ້ານຫລັງຂອງລົດຖີບຂອງລາວ. ໃນຂະນະທີ່ລາວ ກໍາ ລັງຂີ່ລົດໄປ, ຕີນຂອງແກະໂຕ ໜຶ່ງ



າໄດ້ເຮັດກົດຈະການ 12: 21-23. ໃນໂລມ 13: 8- 10 ພວກເຮົາອ່ານວ່າ" ຈົ່ງມີພັນທະຕໍ່ຜູ້ໃດບໍ່ໄດ້ - ສິ່ງດຽວທີ່ເຈົ້າມີແມ່ນໃຫ້ຮັກຊຶ່ງກັນແລະກັນ. . . ຢ່າຫລິ້ນຊູ; ບໍ່ໄດ້ ຄາດຕະ ກຳ; ບໍ່ລັກ; ບໍ່ຕ້ອງການສິ່ງທີ່ເປັນຂອງຄົນອື່ນ. . . ຮັກເພື່ອນບ້ານ ເໝືອນ ຮັກເຈົ້າ. ຖ້າທ່ານຮັກໃຜຜູ້ ຫນຶ່ງ,

ທ່ານຈະບໍ່ເຮັດຜິດລາວເລີຍ". ພະເຍຊູກ່າວວ່າ" ຈົ່ງຖາມແລະເຈົ້າຈະໄດ້ຮັບ; ສະແຫວງຫາ, ແລະທ່ານຊອກຫາ; ຈົ່ງເຄາະແລະປະຕູຈະເປີດໃຫ້ເຈົ້າ" ມັດທາຍ 7: 7. ຈົ່ງເປັນຫ່ວງກັບລາຊະອານາຈັກຂອງພຣະອົງ, ແລະພຣະອົງຈະຈັດຫາສິ່ງເຫລົ່ານີ້ໃຫ້ທ່ານ (ອາຫານແລະເຄື່ອງນຸ່ງຫົ່ມ)" ລູກາ 12: 22-31.

ຜູ້ຊາຍແລະຜູ້ຍິງຫຼາຍຄົນທີ່ບໍ່ເຄີຍເຮັດວຽກແຕ່ ດຳ ລົງຊີວິດໂດຍການລັກຂະໂມຍສິ່ງທີ່ພວກເຂົາສາມາດເຮັດໄດ້, ປະຈຸບັນນີ້ແມ່ນຊາວຄຣິດສະຕຽນທີ່ມີຄວາມຊື່ສັດທີ່ດີ. ພວກເຂົາໄດ້ສາລະພາ ບບາບຂອງພວກເຂົາຕໍ່ພຣະເຈົ້າແລະມະນຸດ. ພວກເຂົາສາມາດຈ່າຍຄືນສິ່ງທີ່ ພວກເຂົາຖືກລັກໄປ. ພຣະເຈົ້າໄດ້ໃຫ້ອະໄພພວກເຂົາແລະໃຫ້ພວກເຂົາມີຫົວໃ ຈ ໃໝ່ ແລະວິນຍານ ໃໝ່, ຄືພຣະວິນຍານບໍລິສຸດແຫ່ງຄວາມຈິງ.

ສະນັ້ນ, ອັກຄະສາວິກໂບໂລກ່າວວ່າ:" ຢ່າໃຫ້ໂອກາດພະຍາມານ. ຜູ້ທີ່ເຄີຍລັກໄປນັ້ນຕ້ອງຢຸດການລັກ ແລະເລີ່ມຕົ້ນ ເຮັດວຽກ, ເພື່ອຫາເງິນລ້ຽງຊີບດ້ວຍຕົນເອງແລະສາມາດຊ່ວຍຄົນຍາກຈົນ" ເອເຟໂຊ 4: 27,28.

ໃຫ້ພຣະເຍຊູເຂົ້າມາໃນໃຈແລະເຮືອນຂອງທ່ານແລະທ່ານຈະບໍ່ຕ້ອງລັກອີກຕໍ່ໄ ປ. ເມື່ອພະເຍຊູເຂົ້າໄປໃນເຮືອນຂອງຊາກາເຊິ່ງເປັນຄົນເກັບພາສີຜູ້ທີ່ລັກເອົາ ເງິນຂອງປະຊາຊົນໂດຍເອົາໄປເອົາໄປ, Zacchaeus ກ່າວວ່າ:" ຝັງເຖິດ! ຂ້ອຍຈະເອົາຊັບສິນເຄິ່ງ ຫນຶ່ງ ຂອງຂ້ອຍໃຫ້ຄົນທຸກຍາກ, ແລະຖ້າຂ້ອຍໂກງຜູ້ໃດ, ຂ້ອຍຈະຈ່າຍຄືນ 4 ເທົ່າກັບ". ພະເຍຊູກ່າວກັບລາວວ່າ:" ຄວາມລອດມາຮອດເຮືອນນີ້ແລ້ວມື້ນີ້" ລູກາ 19: 1-10.

ຄວາມໂລບແລະລັກ (ລັກຂະໂມຍ) ອອກມາຈາກໃຈຂອງມະນຸດ. ຖ້າທ່ານຕ້ອງການເປັນອິດສະຫຼະຈາກບາບແລະ ນິໄສການລັກ, ຈົ່ງມອບຫົວໃຈຂອງທ່ານໃຫ້ພຣະເຍຊູ. ພຣະອົງຈະໃຫ້ຫົວໃຈໃຫມ່ທີ່ເຕັມໄປດ້

ວຍຄວາມຮັກຂອງພຣະອົງ, ແລະພຣະອົງຈະປ່ອຍທ່ານໃຫ້ເປັນອິດສະລະ.

JR GSCHWEND

ໃບປະກາດຂ່າວປະເສີດນີ້ຖືກແປດ້ວຍຄອມພິວເຕີ້. ຖ້າທ່ານສາມາດແກ້ໄຂ  
ຫລືບັບບຸງພາສາ, ກະລຸນາຕິດຕໍ່ຫ້ອງການທີ່ [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)

ຖ້າທ່ານພົບຄວາມລອດໃນພຣະຄຣິດ,  
ຫລືໄດ້ຮັບພອນຢ່າງອື່ນຈາກວັນນະຄະດີຂ່າວປະເສີດຂອງພວກເຮົາ,  
ກະລຸນາແຈ້ງໃຫ້ພວກເຮົາຊາບ. ພວກເຮົາຂໍຂອບໃຈ ພະເຈົ້າ ກັບທ່ານ,  
ແລະຈື່ທ່ານຕື່ມອີກໃນ ຄໍາ ອະທິຖານຂອງພວກເຮົາ. ສໍາ  
ລັບວັນນະຄະດີຂ່າວປະເສີດ, ປຶ້ມແລະແຜ່ນພິມພຣິຫຼາຍກວ່າ 540 ພາສາ,  
ກະລຸນາຕິດຕໍ່ພວກເຮົາ:

### ຫົວໃຈຂອງມະນຸດ



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)

E-MAIL: [info@angp.co.za](mailto:info@angp.co.za)

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)